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§ 9
Skrivelse om belysningen kring Djurgårdsbrunnskanalen. 
ÖST 2020/142

Beslut 
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget.

Sammanfattning av ärendet 
I februari 2020 inkom Birgit Marklund Beijer m.fl.(S) och Jaime 
Barrios (V) med en skrivelse till Östermalms stadsdelsnämnd.
Skrivelsen föreslår att förvaltningen ges i uppdrag att se över 
möjligheten att förbättra belysningen längs promenadstråken utmed 
Djurgårdsbrunnskanalen.
Stadsdelsförvaltningen har tillsammans med Kungliga Djurgårdens 
förvaltning KDF inventerat belysningen utmed 
Djurgårdsbrunnsviken/Djurgårdsbrunnskanalen.
Promenadstråkens belysning uppfyller standarden för god belysning 
på större delen av promenadstråken. De delar där brister på 
belysningen finns kommer att åtgärdas i samband med 
upprustningen av Rosendals lusthuspark.

Beslutsgång

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 ÖST 2020/142-2 Svar på skrivelse om belysningen runt 

Djurgårdsbrunnskanalen
 289012 Skrivelse om belysning kring 

Djurgårdsbrunnskanalen



 
Östermalms stadsdelsförvaltning
Stab
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Östermalms stadsdelsförvaltning
Stab

Karlavägen 104
Box 24 156
10451 Stockholm
Växel 08-50810000
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ostermalm@stockholm.se
stockholm.se

Handläggare Till 
Magnus Björkman
Telefon: 0850809149

Östermalms stadsdelsnämnd

Skrivelse om belysningen kring 
Djurgårdsbrunnskanalen.

Svar på skrivelse från Birgit Marklund Beijer m.fl.(S) och Jaime 
Barrios (V)

Förslag till beslut
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande

Sammanfattning
I februari 2020 inkom Birgit Marklund Beijer m.fl.(S) och Jaime 
Barrios (V) med en skrivelse till Östermalms stadsdelsnämnd.
Skrivelsen föreslår att förvaltningen ges i uppdrag att se över 
möjligheten att förbättra belysningen längs promenadstråken utmed 
Djurgårdsbrunnskanalen. 

Stadsdelsförvaltningen har tillsammans med Kungliga Djurgårdens 
förvaltning KDF inventerat belysningen utmed 
Djurgårdsbrunnsviken/Djurgårdsbrunnskanalen.
Promenadstråkens belysning uppfyller standarden för god belysning 
på större delen av promenadstråken. De delar där brister på 
belysningen finns kommer att åtgärdas i samband med 
upprustningen av Rosendals lusthuspark. 

Bakgrund
I februari 2020 inkom Birgit Marklund Beijer m.fl.(S) och Jaime 
Barrios (V)med en skrivelse till Östermalms stadsdelsnämnd om 
bättre belysning kring Djurgårdsbrunnskanalen. 
Stadsdelsnämnden beslutade på sitt sammanträde den 13 februari 
2020 att överlämna skrivelsen till förvaltningen för beredning.

Ärendets beredning
Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden.

Ärendet
I skrivelsen beskrivs vikten av ur ett trygghetsperspektiv en bra 
belysning utmed promenadvägarna vid Djurgårdsbrunnsviken. 
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10451 Stockholm
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stockholm.se

Förslagsställarna menar att belysningen på delar av 
promenadstråket bristfällig och behöver förbättras.  

Synpunkter och förslag
Stadsdelsförvaltningen har tillsammans med  Kungliga Djurgårdens 
förvaltning KDF inventerat belysningen utmed 
Djurgårdsbrunnsviken Belysningen på den norra sidan av 
Djurgårdsbrunnsviken7Djurgårdsbrunnskanalen, sträckan mellan 
Djurgårdbron och lilla Sjötullsbron, uppfyller den standard som 
finns för parkvägsbelysning.

KDF har gjort inverteringar under de senaste åren för att förbättra 
belysningen på Folke Bernadottes väg. Den nya bron, Folke 
Bernadottes bro, över Djurgårdsbrunnsviken har integrerad 
belysning i broräckena. Belysningen på Prins Bertils allé rustades 
upp 2018-2019 till energisnålare och effektivare 
belysningsarmaturer.

På den södra sidan av Djurgårdsbrunnsviken finns det brister på 
delar av promenadstråket. På de Besches väg, mellan Rosendals 
slott och Djurgårdsbrunnsbron,. är det idag armaturer med 
rörelsedetektorer. Denna belysning fungerar dåligt och är i behov av 
att ersättas. Detta kommer att göras i samband med upprustningen 
av Rosendals lusthuspark. Upprustningen av lusthusparken kommer 
att påbörjas 2020 och ska vara klart 2021. Då komma även 
belysningen av parkstråket runt slottet att uppgraderas och 
belysningen på promenadstråket utmed  Djurgårdsbrunnsviken  att 
bytas ut mot en permanent belysning.

Christina Klang Therese Rosen
Stadsdelsdirektör Ansvarig

Bilagor
1. Skrivelsen
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SKRIVELSE

 

Birgit Marklund Beijer m.fl. (S)
Jaime Barrios m.fl. (V)

Bättre belysning kring Djurgårdsbrunnskanalen

Djurgården och Djurgårdsbrunnskanalen är ett mycket populärt område för både rekreation och 
turism. Djurgårdsbrunnskanalen är bland annat känd för sina vackra promenadstråk som på båda sidor 
kantas av ek och lönn. Väldigt många invånare använder promenadstråken under dagtid, men även när 
mörkret har gjort sitt intrång. 

Vi menar att belysningen runt Djurgårdsbrunnskanalen, framför allt på den södra sidan, delvis är 
bristfällig och skulle behöva förbättras. På vissa sträckor saknas belysning och på andra sträckor tänds 
inte de lampor som är utrustade med rörelsesensorer.

Belysningen kring Djurgårdsbrunnskanalen är viktig utifrån ett trygghetsperspektiv, som också 
relaterar till kommunfullmäktiges mål om att Stockholm skall vara en trygg och säker stad att vistas i, 
men även från ett hälsoperspektiv. Om belysningen vore bättre så skulle högst sannolikt ännu flera 
medborgare använda promenadstråken när det är mörkt – vilket det är större tiden av våra dagar under 
vissa årstider.

Mot bakgrund av ovanstående föreslår vi att stadsdelsförvaltningen får i uppdrag att se över 
möjligheten  att förbättra belysningen längs promenadstråken kring Djurgårdsbrunnskanalen, 
framförallt på den södra sidan.
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